



رقم المعاملة: 1440/1320/4
المرفقات: تعليم
تاريخ المعاملة: 1440/06/20
تاريخ المعاملة: 2019/02/25



الهيئة العامة للطيران المدني
General Authority of Civil Aviation
(٢٥٦)

تعليم GACA Circular

To:

All Air Carriers Operating at the Kingdom of Saudi Arabia's airports.

كافة شركات الطيران العاملة في مطارات المملكة العربية السعودية

Subject:

The allowed quantities of tobacco products imported by travelers.

Reference:

Letter of the Saudi Customs No. (184/40/079527) dated in
8/6/1440

خطاب الهيئة العامة للجمارك رقم (١٨٤/٤٠/٧٩٥٢٧) وتاري

Background:

The Saudi Customs noted that some travelers have imported tobacco products in quantities exceeding the amount of personal use. According to the Common Customs law of the GCC States, the allowed quantities to import is 200 cigarettes and 500 grams of other types of tobacco.

لاحظت الجمارك السعودية قدوم بعض المسافرين للمملكة وبصحبتهن ككيات من منتجات التبغ ومشقاته تتجاوز الحد المسموح به للمسافر للاستخدام الشخصي، والمتمثلة في (٢٠٠) سيجارة و (٥٠٠) جرام لأنواع التبغ الآخرى وفقاً لقانون الجمارك الموحد لدول مجلس التعاون، ولأنه
التنفيذية

Instructions:

All Air Carriers must clarify on their booking sites and on board the allowed quantities of tobacco products that passengers can import into the country. Moreover, inform them that they can be held responsible for violating the customs laws.

التعليمات: ينبع على كافة شركات الطيران؛ توضيح الكمية المسموح بها للتبغ ومشقاته للمسافرين القادمين على متن طائراتها، وغير موقع حجز التذكرة التابع لها؛ وشعار المسافر بتحمل مسؤولية مخالفة الإجراء الجمركي في حال عدم الامتثال.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد.

مساعد رئيس الهيئة العامة للطيران المدني
لسياسات الاقتصادية والنقل الجوي

A.P of the President of General Authority of Civil Aviation for Economic Policies and Air Transport

ok

محمد بن عبید العتّبی

Mohammad O. Al-Otaibi

المملكة العربية السعودية، ص.ب. ٤٧٦٣٢، الرياض ١١٥٥٦ هـ، فاكس: ٩٦٦ ١١ ٥٢٥ ٥٥٥٦ +، فاكس: ٩٦٦ ١١ ٥٢٥ ٣٣٣٣ +،
Kingdom of Saudi Arabia, P.O Box 47360 Riyadh 11552 Tel: +966 11 525 3333 Fax: +966 11 525 3222
gaca.gov.sa